
Z Á P I S N I C A 
z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Veterná Poruba  

konaného dňa 28.10.2011 v zasadačke Obecného úradu  vo Veternej Porube 
 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
Hostia:  Daniel Tomko 
Program: podľa priloženej pozvánky 
Zapisovateľ: Jana Frianová 
Overovatelia:   Ján Rakyta, Mgr. Zuzana Zemková 
Návrhová komisia: Miroslav Komendák, Ing. Ján Kamenský, Ľubomír Rakyta 
 
1. Program rokovania 
Poslanci návrh programu schválili všetkými hlasmi prítomných. 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Za zapisovateľku určila starostka obce Janu Frianovú a za overovateľov Jána Rakytu a Mgr. Zuzanu 
Zemkovú. Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie všetkými hlasmi prítomných určenie 
zapisovateľky a overovateľov zápisnice. 
3. Voľba návrhovej komisie 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí Miroslav Komendák, Ing. Ján Kamenský a Ľubomír Rakyta. 
Obecné zastupiteľstvo všetkými hlasmi prítomných volí návrhovú komisiu.   
4. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
Kontrola uznesení sa týkala uznesení prijatých  na 10.zasadnutí konanom dňa 30.09.2011 a OZ 
konštatuje, že prijaté uznesenia boli splnené. 
5. Príprava programu zhromaždenia obyvateľov – obecnej schôdze 
Obecné zastupiteľstvo zvoláva na piatok 11.11.2011 obecnú schôdzu o 18.00. v sále KD. 
Občania o programe na obecnú schôdzu budú informovaní prostredníctvom pozvánky, ktorá bude 
visieť  v úradných vitrínach a zároveň obyvatelia budú informovaní o obecnej schôdzi aj 
prostredníctvom miestneho rozhlasu. 
Obecné zastupiteľstvo schválilo všetkými hlasmi prítomných termín zhromaždenia obyvateľov obce 
na 11.11.2011 o 18.00 hod.  
6. Príprava podkladov do rozpočtu obce na rok 2012 
Zo strany poslancov boli tieto návrhy: 
Miroslav Komendák – zateplenie obecného úradu, nový stavebný obvod, vjazd na ihrisko, úprava 
miesta pre veľkoobjemové kontajnery, územný plán – zmeny a doplnky. 
Ján Kamenský -  končí nájom na obecné humno. 
Ľubomír Rakyta – prístupová cesta k novému stavebnému obvodu – dokončiť vykúpenie pozemkov 
pod inžinierske siete, oprava Kultúrneho domu – je spracovaný projekt z predchádzajúceho volebného 
odobia, ktorý  nie je zaplatený. Dohodnúť stretnutie s p. Ing.  Šoltýsom na stredu 02.11.2011 o 18.30 
hod . 
7. Návrh VZN č.5/2011 o určení výšky stravného a školného v MŠ 
Poslancom bol doručený  návrh VZN o určení výšky stravného a školného v MŠ. Toto VZN určuje 
výšku príspevku, ktorý je povinný uhrádzať rodič za pobyt dieťaťa v materskej škole a na čiastočnú 
úhradu nákladov v školskej jedálni.  Výška príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole je 5,-€ na 
jedno dieťa, výška príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školskej jedálni:  
a) stravníci od 2 – 6 rokov – 1,19,- € spolu (desiata, obed, olovrant). 
b) dospelí stravníci 1,19,-€ obed. 
Po jeho prerokovaní na obecnom zastupiteľstve poslanci všetkými hlasmi prítomných berú na 
vedomie návrh VZN č. 5/2011  o určení výšky stravného a školného v MŠ. 
8. Stav čerpania rozpočtu obce k 30.9.2011 
Poslancom bolo pred rokovaním obecného zastupiteľstva doručené čerpanie rozpočtu obce  
k 30.9.2011. Na otázky poslancov, ktoré sa týkali čerpania rozpočtu, odpovedala pracovníčka obce. 
Pracovníčka obce oboznámila poslancov, že je potrebné navýšiť rozpočet vo výdavkovej časti na 
týchto položkách: 
- výmena okien na OÚ vo výške 1.584,54 EUR  
- nákup uhlia pre MŠ a OÚ vo výške 2500,00 EUR. 
- zvýšenie nájomného o sumu 5.552,- eur rovnajúcu sa 3-ročnému nájmu priestorov MŠ a školskej 
záhrady ako náhrada za prefinancovanie výmeny okien v MŠ  zo strany ECAV CZ Smrečany. 



Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie všetkými hlasmi prítomných čerpanie rozpočtu obce 
k 30.9.2011. 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie prostriedkov Fondu rozvoja obce na vyrovnanie 
časového nesúladu medzi príjmami a výdavkami rozpočtu v priebehu rozpočtového roka ( § 
15, ods.3 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách vznp.)   v celkovej výške 
5.552,70,- € na úhradu 3-ročného nájmu za budovu MŠ a pozemky školskej záhrady v zmysle 
Dodatku č.1 k nájomnej zmluve zo dňa 28.10.2011. 
9. Rôzne a diskusia 
Miroslav Komendák – upozornil, že na skládku TKO chodia Rómovia ; skontrolovať vyberanie 
cintorínskych poplatkov za prenájom hrobových miest; pozval poslancov na výročnú schôdzu OHZ 

19.11.2011; informoval prítomných o zošrotovaní modrej AVIE, ktorá je dočasne odhlásená 
z evidencie motorových vozidiel – treba doriešiť zákonný postup vyradenia z evidencie; podmoká 
štátne cesta do obce – priepust je upchatý – vyvolať jednanie s predsedom PD aj vo veci nového 
stavebného obvodu a likvidácie hnojiska; je pred vstupom do obce  zanesený rigol popri ceste – 
upozorniť Správu ciest                             
Ing. Ján Kamenský – je potrebné zachovať tradíciu silvestrovského turnaja v stolnom tenise – prispieť 
na ceny zo strany obce; zrealizovať hokejbalový turnaj na ihrisku pod Materskou školou – ponúka 
pomoc ako organizátor; po dedine voľne behal pes Jána Socháňa a je to ohrozenie hlavne pre deti- 
upozorniť majiteľa; je potrebné dokončiť zatrávňovacie pásy za modlitebňou a spíliť stromy pri KD 
a pod MŠ. 
Ľubomír Rakyta  – ako dopadlo stretnutie starostov k rozdeleniu územia pod skládkou – 14.10.2011 sa 
na MsÚ v LM konalo stretnutie starostov Smrečian a  Veternej Poruby so zástupcami mesta a VPS – 
záver – pre legislatívny výklad zákona o poplatkoch za uloženie odpadu – v ustanovení týkajúcom sa 
odvodu poplatkov obciam, na území ktorých sa skládka nachádza – všetci prítomní nezávisle 
požiadajú o výklad zákona, aby bolo zrejmé, či poplatky idú do rozpočtu obce, na území ktorej sa 
odpad ukladá alebo do rozpočtu obcí, na územiach ktorých sa skládka nachádza. Je potrebné 
opakovane urobiť kontrolný deň na skládke, aby sa overilo váženie odpadu – vozidiel vyvážajúcich 
odpad na skládku vo Veternej Porube. 
Danuša Beláková – od 1.1.2012 sa mení daňový poriadok a zákon o miestnych daniach; budú sa 
nanovo vypĺňať daňové tlačivá – bude možné aktuálne porovnať výmeru katastra a sumár všetkých 
pozemkov, za ktoré občania a právnické osoby platia daň a skontrolovať všetky priznané plochy a 
výmery 
Daniel Tomko  – informoval o TJ Veterná Poruba, hlavne o stolnom tenise: spravili  rekonštrukciu 
miestnosti klubu mladých, mali brigádu pri detskom ihrisku. Ďalej informoval, že stoly nespĺňajú 
normy na stolný tenis, nemajú tričká, po tréningu vždy pozametajú, všetko si hradia z vlastných 
zdrojov, napr. rakety, dopravu,  sladkosti a vecné ceny pre deti, keď sa koná silvestrovský turnaj 
v stolnom tenise. Zdeno Žuffa, ktorý tiež reprezentuje TJ Veterná Poruba, nedostal od TJ žiadne 
peniaze na výstroj, aj keď dotácia pre TJ bola určená aj na reprezentanta obce v behu do vrchu.   
Starostka – informovala prítomných o žiadosti p. Molnára na odkúpenie pozemkov KN-E 52/53, 
54/501 a 502 – nie sú na LV obce, sú tam aj fyzické osoby – odpoveď bude daná v tom zmysle. 
Príspevok pre TJ vo výške 500 EUR – záloha na dotáciu v roku 2012 bude vyplatený až po predložení 
vyúčtovania roku 2011a po dokončení odvodňovacieho rigola pri kotolni Materskej školy. 
 
10.  Návrh na uznesenia 
      Uznesenia boli prijímané priebežne počas rokovania a ich schvaľovanie prítomnými je evidované 
pri každom hlasovaní zvlášť. 
 
 
Overovatelia: 
 
                    Ján Rakyta              …............................................. 
 
                   Mgr. Zuzana Zemková                   ….............................................. 
 
 
 
Vo Veternej  Porube  28.10.2011                      zapísala Jana Frianová 


